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Päätös Koska toimikunnassa on uusia edustajia, käytiin aluksi esittelykierros. 

Uusina edustajina paikalla olivat vs. kunnanjohtajaRauno Peltola, Rahin 
alueen edustaja Arto Suominen ja Anavaisten alueen edustaja Kimmo 
Mattila. Tässä yhteydessä todettiin taas, että toimikunta on keskusteleva ja 
mahdollisia aloitteita tekevä, ei päättävä toimielin. Tämän jälkeen 
toimikunnan mökkiläisedustajat antoivat selonteon ajankohtaisista ja omilla 
alueillaan esille tulleista asioista. Keskusteluissa esille tuli mm. jätevesien 
käsittelyyn liittyvät asiat ja jätehuoltoasiat. Todettiin, että jätehuoltoon oltiin 
tyytyväisiä ja jäteaseman aukiolon lisäys kesäaikana koettiin hyväksi, 
mutta mahdollista aukiolon lisäystä edelleen pidettiin suotavana. 
Keskusteltiin myös jo aiemmin esille tuotu veneilytapoja käsittelevän 
tilaisuuden järjestäminen eri yhteistyötahojen kanssa. Todettiin tässä 
yhteydessä, että 3.7.2022 pidettävässä Vesisankarit tapahtumassa 
Lootholmassa on erilaisia esittelypisteitä ja vesipelastustaitojen opettelua. 

 Esille tuli myöskin lintutornin saaminen kunnan alueelle, joka koettiin 
tärkeäksi. Saariston rengastien lisääntynyt liikenne, Otto-automaatin 
toiminnan jatkuminen sekä tv-antennien näkyvyysasiat nousivat myös 
esille. Todettiin, että teiden varsien niitto on liikenneturvallisuuden kannalta 
todella tärkeässa roolissa. Tähän on aiemminkin kiinnitetty huomiota. 

 
 Lisäksi käytiin lyhyesti läpi kunnan keskeisiä investointihankkeita. Tässä 

yhteydessä todettiin myös, että koronatilanteen helpottumisen myötä myös 
erilaisia tapahtumia on kesällä tulossa pitkän tauon jälkeen.  

 
 


